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Protokół nr 194/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 22 listopada 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

        w Wieluniu (PZD) 

4. Pani Iwona Wieteska  - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pan Tomasz Koryciak  - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, 

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

6. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

         Społecznych w Starostwie Powiatowym 

         w Wieluniu   
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7. Pani Anna Freus   - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

       (SP ZOZ) 

8. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym 

         w Wieluniu   

9. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

        im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie przebudowy 

drogi powiatowej nr 4508E w m. Kurów oraz zabezpieczenia środków 

finansowych w projekcie budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2024.   

5. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o umorzenie pożyczki udzielonej na kwotę 460 000,00 zł 

na podstawie umowy zawartej w dniu 04.05.2023 r., przeznaczonej na realizację  

i dofinansowanie zadań inwestycyjnych, przeprowadzonych w 2023 r.  

6. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc finansową w realizacji zadania polegającego  

na dostosowaniu lądowiska do wymogów zawartych w Rozporządzeniu Ministra 

Zdrowia z dnia 27.06.2019 r. w sprawie szpitalnego oddziału ratunkowego. 
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7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planowanych zamierzeń inwestycyjnych,  

niezbędnych do zrealizowania w roku 2024 oraz prośba o pomoc w uzyskaniu 

środków finansowych na zrealizowanie przedmiotowych inwestycji.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2024 roku.  

10. Rozpatrzenie wniosku Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego  

w Wieluniu o pomoc w częściowym sfinansowaniu zakupu nowego roweru 

szosowego dla zawodniczki Klubu.  

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Oficyny Artystycznej Astraia o dofinansowanie 

projektu wydania książki pt. „Kościoły drewniane ziemi wieluńskiej na tle typów 

ościennych (do końca XVII wieku)”.  

12. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli  

oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2024 rok i przekazanie  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  

13. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2024 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

18. Sprawy bieżące. 

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXCIV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem decyzje, które zapadną będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi  

do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że w punkcie 

„Sprawy bieżące” będą dwie sprawy. Pierwsza to „Rozpatrzenie prośby Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o wrażenie zgody na przystąpienie 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do konkursu na projekty 

współfinansowane ze środków Funduszu na rzecz Sprawiedliwej Transformacji  

w ramach Priorytetu 9. Fundusze europejskie dla Łódzkiego w transformacji, 

działanie FELD.09.02 Społeczeństwo w transformacji, programu regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027”, a druga to „Zapoznanie  

z Wystąpieniem Pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 

27.10.2023 r. z kontroli przeprowadzonej w dniu 27.10.2023 r. w Powiatowym 

Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w Wieluniu w zakresie wydatków finansowych 

za rok 2022, organizacji pracy, warunków lokalowych oraz rekrutacji w roku szkolnym 

2021/2022, 2022/2023 i 2023/2024”, w którym jest wniosek Komisji Rewizyjnej  

w sprawie przejścia dla pieszych na drodze krajowej przy Powiatowym 

Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. Stwierdził, że Zarząd przez 

aklamację przyjął proponowany porządek obrad. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad. 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie przebudowy 

drogi powiatowej nr 4508E w m. Kurów oraz zabezpieczenia środków 

finansowych w projekcie budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2024.   
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5. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o umorzenie pożyczki udzielonej na kwotę 460 000,00 zł 

na podstawie umowy zawartej w dniu 04.05.2023 r., przeznaczonej na realizację  

i dofinansowanie zadań inwestycyjnych, przeprowadzonych w 2023 r.  

6. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc finansową w realizacji zadania polegającego  

na dostosowaniu lądowiska do wymogów zawartych w Rozporządzeniu Ministra 

Zdrowia z dnia 27.06.2019 r. w sprawie szpitalnego oddziału ratunkowego. 

7. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planowanych zamierzeń inwestycyjnych,  

niezbędnych do zrealizowania w roku 2024 oraz prośba o pomoc w uzyskaniu 

środków finansowych na zrealizowanie przedmiotowych inwestycji.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2024 roku.  

10. Rozpatrzenie wniosku Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego  

w Wieluniu o pomoc w częściowym sfinansowaniu zakupu nowego roweru 

szosowego dla zawodniczki Klubu.  

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Oficyny Artystycznej Astraia o dofinansowanie 

projektu wydania książki pt. „Kościoły drewniane ziemi wieluńskiej na tle typów 

ościennych (do końca XVII wieku)”.  

12. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli  

oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2024 rok i przekazanie  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  
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13. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na 2024 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

18. Sprawy bieżące. 

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie 

przebudowy drogi powiatowej nr 4508E w m. Kurów oraz zabezpieczenia 

środków finansowych w projekcie budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pismo 

zostało skierowane do Powiatowego Zarządu Dróg. Jest podany orientacyjny, 

szacunkowy koszt planowanego we wniosku przedsięwzięcia. Zapytał, czy pan 

kierownik Panek chciałby coś dodać. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wiadomo, że tego zadania nie zrealizujemy ze względu na to, że również… 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przerywając powiedział,  

że powtórzy to, co rok temu, był na spotkaniu wiejskim i mieszkańcom chodziło 

najbardziej o ten chodnik, który będzie wykonywany. W temacie tego wąskiego 

gardła, prosił pana sołtysa - radnego, żeby zorganizował spotkanie z mieszkańcami, 

których to dotyczy, jeśli chodzi o działki i do tej pory pan radny tego spotkania  

nie zorganizował. Dodał, że tam trzeba się z nimi dogadać, pan radny proponował 

ruch jednostronny, żeby ruch był tam dookoła i ludzie mieliby nadrabiać po pół 

kilometra, żeby dojechać do kościoła czy szkoły, więc to nie zostało dobrze przyjęte 

przez mieszkańców.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, ale ma jeszcze na myśli, że przy Dąbrowie, na ulicy Wolności będzie 

robiona obwodnica, która wchodzi tutaj w tę ulicę. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że ją przecina. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

przecina ją i w tej chwili jakiekolwiek prace na tym odcinku są bez sensu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że z tego, co słyszał, rozmawiał z naczelnikiem, to najprawdopodobniej 

będzie zamknięta droga, gdzie teraz mamy możliwość dojechania przez tory  

do miejscowości Biała, to w tym momencie będzie to odcięte i będzie to prowadzone 

przez naszą ulicę Wolności i dopiero będziemy wjeżdżali na obwodnicę, więc 

zupełnie trzeba by było się zastanowić nad przebudową. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że należy odpowiedzieć, że w związku z trwającymi pracami projektowymi, 

dotyczącymi również tego odcinka drogi, związanymi z budową obwodnicy 

południowej miasta Wielunia, należy wstrzymać się z ewentualnymi pracami, bo nie 

znamy zawartości projektu rozwiązań komunikacyjnych na tej drodze. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 

możliwość jakoś tymczasowo poprawić nawierzchnię, zrobić jakąś nakładkę, 

cokolwiek. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

chodzi o jezdnię, to tylko powierzchniowe. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie, „powierzchniówka” się nie nadaje, tam są za duże zniszczenia, 

trzeba by to sfrezować i położyć nową nakładkę, to wiąże się z kosztami wykonania 

normalnej nakładki bitumicznej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że z drugiej 

strony jest też taka sytuacja, że projekty obwodnicy projektami, ale to będzie z 4-5 

lat.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że przynajmniej 

przebieg, bo rozwiązania powinny być znane. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zaproponował, żeby 

napisać, że do momentu poznania projektu obwodnicy nie zamierzamy inwestować  

w tę drogą, gdyż chcemy poznać ostateczne rozwiązania techniczne, żeby nie było 

tak, jak na drodze gaszyńskiej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze. Poprosił o sformułowanie odpowiedzi w takim nurcie. Stwierdził,  

że Zarząd wyraża na to zgodę. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi  

na wniosek radnego Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie w sprawie przebudowy 

drogi powiatowej nr 4508E w m. Kurów oraz zabezpieczenia środków finansowych  

w projekcie budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2024 informującej, że Zarząd 

Powiatu nie zamierza inwestować w tę drogę do momentu poznania ostatecznych 

rozwiązań technicznych, zawartych w planowanym projekcie obwodnicy południowej 

miasta Wielunia, chcąc uniknąć problemu jaki powstał w Gaszynie.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że korzystając  

z okazji, chciałby ponowić wniosek o to, żeby pan starosta lub pan wicestarosta udał 

się do firmy Wielton na rozmowę, żeby przekazali nam darowiznę w postaci 

przyczepy tandemowej, która mogłaby się przydać na zimę. Dodał, że czas biegnie, 
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pan starosta obiecywał, że pójdzie, a nie poszedł. Wskazał na koszty utrzymania  

w zimę poprzez wynajęcie jednego auta pod nasz nośnik i zapytał jaka to jest 

stawka. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że 12 zł. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że najtańsza. 

Zapytał o najdroższą. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że najdroższa 24 zł. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że to by nam 

pozwoliło wtedy uniknąć pewnych kosztów. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że docelowo muszą się już pokłonić nad faktem, że jak kiedyś mieli 

praktycznie w 100% utrzymanie zimowe środkami zewnętrznymi - nie utrzymywali, 

jako PZD w ogóle sami zimy, mając na myśli sprzęt, tak teraz po zakupie tego auta, 

doposażenia ich w ciągniki, piaskarki do ciągników w ilości sztuk 2, w tamtym 

sezonie ograniczył ilość sprzętów zewnętrznych do niezbędnego minimum, tylko  

gdy się działo naprawdę źle to wzywał sprzęt. Dodał, że ci wykonawcy też potrafią 

liczyć, kalkulować, stwierdzili, że się to im nie opłaca i z ubiegłorocznej stawki 12 zł 

czy 14 zł, wiedzieli, że nie wyjeżdżają, podnieśli na 24 zł za kilometr. Nadmienił,  

że wiąże się to z tym, że starają się tę zimę utrzymywać sami, jedno auto jest ich  

i 2 ciągniki. Zaznaczył, że przy prawdziwej zimie, jak będzie, to jest niewystarczające, 

dlatego ogłosili przetarg i będą się tymi firmami posiłkować awaryjnie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w sytuacjach kryzysowych.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

potwierdził. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że zakup takiej 

przyczepy, czy w formie jakiegoś dogadania się, darowizny, może spowodować,  

to, że mogliby w ogóle nie korzystać z firmy zewnętrznej, bo mieliby kolejny sprzęt, 

który mógłby zimą jeździć, a taka przyczepa też by się przydała całorocznie,  

bo to jest wygodne, czy do usuwania ziemi, czy do innych rzeczy. Dodał, że jego 

zdaniem ten wniosek jest zasadny, żeby któryś ze starostów się udał na rozmowy. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dobrze, będą rozmawiać. Stwierdził, że nie wie, czy uda się to w takiej formie 

załatwić, czy nie będą chcieli dać, na przykład w leasing przyczepy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że może być, 

teraz jest korzystna cena. 

 

 

Na CXCIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu  

22 listopada 2023 r. Członek Zarządu - Pan Łukasz Dybka złożył wniosek,  

aby Starosta Wieluński lub Wicestarosta Wieluński podjęli rozmowy z firmą Wielton 

S.A. w sprawie przekazania w formie darowizny na rzecz Powiatu Wieluńskiego 

przyczepy tandemowej.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poruszył kwestię wniosku 

do Urzędu Marszałkowskiego. Zapytał, czy udało się rozstrzygnąć temat,  

czy możemy o coś zawnioskować. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że pojawiły się środki z RPO, termin składania wniosku do 15 grudnia, 

możliwość dofinansowania, z tego co kojarzy 85%, z tym, że tam jest jeden zapis, 

który ich troszkę wstrzymał. Powiedział, że praktycznie zawsze wnioskują 

do każdego programu o środki zewnętrzne, tutaj się wstrzymali na etapie, myśleli,  

że tego się nie uda przeforsować i nadal nie wiedzą, czy się uda, aczkolwiek zrobili 

taki research, bo tam jest zapis w regulaminie, pierwszy punkt, najważniejszy,  

że nacisk na oś ma być nie mniej niż 11,5 tony.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że całkowita przebudowa. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że tak, wiąże się to z całkowitą przebudową drogi oraz podniesieniem, 

jak mamy na drogach ruch KR 2, KR 3, nośność, to rozmawiał z panem Orłem  

i z projektantem Ostrówka i mówił, że wtedy trzeba byłoby podnieść nośność  

z KR 2-3, na KR 5-6, pan Orzeł powiedział, że takiej nośności nawet nie mają  

na krajówkach. Stwierdził, że takiego wniosku nie napiszą sami, jako Powiatowy 

Zarząd Dróg. Nadmienił, że wiąże się to z różnymi algorytmami, trzeba przedstawiać 
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jakieś środki bierne, czynne. Dodał, żeby napisać taki wniosek do 15 grudnia, muszą 

to zlecić firmie zewnętrznej, koszt to jest około 20 tys. zł. Powiedział,  

że ta firma pisze ten cały program typowo użytkowy, program funkcjonalności, plus 

składa wniosek za symboliczną złotówkę w naszym imieniu, aczkolwiek żeby mogła 

napisać wniosek, będzie od nas potrzebowała materiałów, albo programu 

funkcjonalno-użytkowego na jakąś przebudowę drogi, czego w tym momencie  

nie mamy, albo projekt. Nie jest to wymagane do wniosku, ale żeby napisać wniosek 

musimy mieć jakieś dane, więc będzie potrzebny projekt z podstawowym 

kosztorysem. Powiedział, że z tego co już mają, to żaden z naszych projektów tego 

nie spełnia, ale gdyby chcieli składać wniosek, to najbardziej w to się wpasowuje 

Kolonia Raczyn, ponieważ jest projekt z kosztorysami, trzeba by było delikatnie 

przemodyfikować projekt pod tę nośność 11,5 tony. Zaznaczył, że na pewno będzie 

się to wiązało z jakimiś kosztami dla projektanta, który będzie to poprawiał oraz 

później ewentualnie samej roboty i najbardziej wpasowała się, a właściwie jedyny 

projekt, który ma, to jest Kolonia Raczyn. Tu jak wiadomo ten kosztorys na ten 

odcinek przez całą miejscowość Kolonia Raczyn, to jest 6 600 000 zł oraz od Kolonii 

Raczyn do Raczyna 2 700 000 zł, jest to prawie 10 mln. Zł. Podkreślił, że  jeżeli 

byśmy chcieli, to moglibyśmy próbować. Dodał, że termin jest bardzo krótki, bo tak 

jak mówił, do 15 grudnia już trzeba składać wniosek, ale z tego, co się orientowali,  

to ten pan by się tego podjął. Powiedział, że Sieradz, na przykład też nie ma 

żadnego projektu, kończy jakieś PFU (Program Funkcjonalno-Użytkowy) i włożyli 

w tym PFU, że ma być nośność 11,5 tony i na podstawie tego PFU, które jest już  

w opracowaniu, plus zlecają to firmie, będą starali się ten wniosek złożyć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ogólna pula to 100 mln zł, to już jeden wniosek byłby nasz 10 mln zł,  

czyli 10 jednostek by to otrzymało i pytanie, czy ryzykujemy 20 tys. zł i zyskujemy. 

Dodał, że nie wiadomo, jakie są szanse otrzymania tych środków. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że to na tę jedną 

część Raczyna. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tylko 

na tę jedną część Raczyna. Zapytał, jaki jest termin realizacji. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że jest długi, do 2027 r. albo 2029 r. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że jego wyliczenia 6 600 000 zł, które ma w kosztorysie, gdy zostanie 

podniesiona nośność, to już nie będzie 6 600 000 zł, tylko będzie to się wiązało  

z większymi kosztami.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

wie jaka jest tutaj opinia pana skarbnika. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zaproponował, żeby złożyć 

wniosek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby 

złożyć to na Raczyn. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, skąd te 20 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z PZD. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że z zajęcia pasa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, należy spróbować.  

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o umorzenie pożyczki udzielonej na kwotę 460 000,00 zł 

na podstawie umowy zawartej w dniu 04.05.2023 r., przeznaczonej na realizację 

i dofinansowanie zadań inwestycyjnych, przeprowadzonych w 2023 r.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Zapytał, czy pan skarbnik ma pytania. Zapytał o umorzenie pożyczki, 

kiedy mogłoby nastąpić. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że uważa,  

że decyzja musi być podjęta uchwałą Zarządu Powiatu. Podkreślił, że należy  

sprawdzić, czy w naszym regulaminie umarzania należności cywilno-prawnych,  

do których nie stosuje się przepisów Ordynacji podatkowej jest taki zapis  

o możliwości umorzenia takiej należności.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, o jakim 

regulaminie pan skarbnik mówi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że który u nas 

powinien być i uważa, że jest. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby pan 

skarbnik to sprawdził. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zadeklarował, że sprawdzi. 

Powiedział, że uważa, że w tym regulaminie należy znaleźć przepis, który pozwoli 

Zarządowi Powiatu taką pożyczkę umorzyć. Nadmienił, że taki regulamin podejmuje 

Rada Powiatu. Powiedział, że uważa, że byłoby najlepiej zostawić ten punkt jako 

sprawę w toku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się odnośnie 

pozostawienia sprawy w toku. Powiedział, że w tej chwili jest pewnie wola członków 

Zarządu, bo sytuacja pod względem finansowym w szpitalu nie jest ciekawa  

i szczerze mówiąc powinni pomóc w takiej kwestii. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że inwestycji było bardzo dużo, wkład własny 

szpitala jest bardzo wysoki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

wie, jaka jest opinia innych członków Zarządu, ale jego jest taka, bo pewnie  

bez naszej pomocy szpital może utracić płynność finansową na jakiś czas, bo jest 

takie zagrożenie. Zapytał panią dyrektor, czy dobrze z tych pism wywnioskował. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, aczkolwiek zbliża się nowy rok  

i bardzo dobrze jest generalnie wiedzieć, jakie zamierzenia mają, co muszą i jakie  

to koszty za sobą ponosi, bo rzeczywiście jest tak, że zobaczą jaki poziom 

finansowania będzie w przyszłym roku, ale to, co się zadziało ze zmianą sposobu 

finansowania podwyżek bardzo mocno uderzyło w nasz szpital, bo gdyby nie było 

tamtej zmiany, to przypuszcza, że nie mieliby takiego kłopotu dzisiaj, więc jest to po 
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części niezależne. Dodała, że te zmiany zostały po części naprawione, ale bez mocy 

wstecznej, czyli kolejne podwyżki, które się zadziały już w tym roku, finansowanie 

procedur, pozwoliło na pokrycie tych podwyżek, ale nadal nam zostaje i to wszystko 

ma odbicie, niestety, na płynności finansowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ten 

milion złotych zostaje za te dwa miesiące. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak, okazało się, że szpital miał problem 

przez kilka miesięcy z wyrobieniem przychodów takich, żeby pokryć wydatki bieżące, 

a co tu mówić o inwestycjach. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest 

wobec tego „za” pozostawieniem sprawy w toku i rozpatrzeniem na posiedzeniu 

Zarządu w dniu 30 listopada, w dniu sesji, bo nie ma za bardzo czasu, żeby to do 

końca roku zamknąć.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu podkreśliła, że dla szpitala jest to naprawdę bardzo ważne,  

bo na ten moment, do końca roku, nie wyobrażają sobie takiej kwoty zapłacić, byłoby 

to znowu kosztem zadłużenia wobec kontrahentów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem, aby sprawa pozostała w toku. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o umorzenie pożyczki udzielonej 

na kwotę 460 000,00 zł na podstawie umowy zawartej w dniu 04.05.2023 r., 

przeznaczonej na realizację i dofinansowanie zadań inwestycyjnych, 

przeprowadzonych w 2023 r.” w toku i rozpatrzeniu na kolejnym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w dniu 30.11.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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Pkt 6 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc finansową w realizacji zadania polegającego 

na dostosowaniu lądowiska do wymogów zawartych w Rozporządzeniu 

Ministra Zdrowia z dnia 27.06.2019 r. w sprawie szpitalnego oddziału 

ratunkowego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ma takie pytanie, bo w 2019 roku, o ile sobie dobrze przypomina, było odbierane 

to lądowisko i było wszystko dobrze, tak. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, na pewno na tamten stan prawny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że tu pani powołuje się na przepis z czerwca 2019 roku. Zapytał, co się zmieniło  

w tych przepisach. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że doszły nowe elementy, które musi 

spełniać lądowisko. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy to było  

po oddaniu lądowiska, czy przed. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że już na pewno po oddaniu, lądowisko było 

może rozliczane dłużej, bo jak przyszła do szpitala w 2017 roku, to lądowisko już było 

oddane. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie, 

nie było oddane. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że było oddane, tylko były rozliczenia projektu 

chyba. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy nie można 

było tego włączyć do przebudowy SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy), kiedy  

to było wiadomo, może byśmy coś dostali wtedy. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że zobaczymy, czy jakikolwiek projekt będzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

dyrektor mówiąc, że głównie chodzi o to, że był taki okres dofinansowania ze strony 

rządowej i nie było takiej propozycji ze strony służb szpitala. Dodał, że nie mówi  

o pani dyrektor, bo pani nie pełniła wtedy funkcji dyrektora, dopiero później, ale były 

inne zadania, ale wydaje mu się, że służby trochę przyspały z tym tematem, 

ponieważ można było te 400 tys. zł wyciągnąć, czy to z jakiegokolwiek programu, 

tych środków na rynku było bardzo dużo, teraz jest prawie 400 tys. zł, o ile dobrze 

pamięta 437 tys. zł brutto, i mamy tu zagwozdkę, bo to jest blisko pół miliona, bo jak 

zna sprawę, to będzie pół miliona przynajmniej, i mamy zagwozdkę, co z tym fantem 

zrobić. Dodał, że na razie nam lądowiska nie zamknęli, tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że do końca 2024 roku jest czas. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła, że do końca 2024 roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że być 

może zostaną jakieś wolne środki, może sytuacja w budżecie pozwoli w przyszłym 

roku na sfinansowanie tego przedsięwzięcia, ale na ten moment po prostu  

nie są w stanie zapewnić tych środków z całą odpowiedzialnością. Stwierdził,  

że policzył to w następnych punktach są następne żądania, to jest kwota ponad  

12 mln 309 tys. zł z tym wszystkim rzeczami: ciepła woda, instalacja, przebudowa 

poradni, jest tam kilka punktów i tej kwoty na pewno nie będą mieć, chyba,  

że pojawią się środki zewnętrzne, gdzie wie, że jakaś pula jest przeznaczona  

na służbę zdrowia w tym ewentualnym KPO, czyli programie operacyjnym. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że na pewno będą rozglądać się za takimi 

programami, w których mogliby to lądowisko dostosować, dlatego że problem  

nie dotyczy tylko naszego szpitala, więc bardzo możliwe, że albo termin zostanie 

przedłużony, albo jakiś projekt się pojawi, więc chwilę by odczekała, co się wydarzy. 

Stwierdziła, że jest to temat, o którym, gdy się dowiedziała, ma taką metodę i myśli, 

że Państwo o tym wiedzą, że lubi wiedzieć, co, jakie problemy gdzie są, po to, żeby 

mieli możliwości szukać jakichś rozwiązań, również myśli, że najchętniej w tym 

przypadku zewnętrznych. Dodała, że jeszcze mają trochę czasu. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie ma 

pretensji do pani dyrektor, ale służby, po pierwsze, albo techniczne, kiedy pojawiło 

się to nowe zarządzenie, nie dopilnowały sprawy, że nie badały naszego lądowiska 

pod tym kątem, po drugie, nie wie, jakim cudem wszystkie te służby, które wydawały 

zezwolenie na dojazd na przebudowę SOR-u, łącznie z Urzędami Lotnictwa 

Cywilnego, tam było tyle tych służb i wszystkie wyraziły zgodę, a nie patrzyły  

na nowe zarządzenie, że nasze lądowisko tego nie spełnia. Zaznaczył, że przecież 

jak budowany był SOR to można było pieniędzy dołożyć na tę przebudowę z tych 

dodatkowych środków zewnętrznych. Dodał, że jego zdaniem, tutaj nie dopilnowały 

tego, nie chciałby konkretnie mówić, że służby, ale ktoś, kto się zajmuje,  

np. środkami trwałymi. Zaznaczył, że jak przychodzi nowe zarządzenie w tej sprawie, 

to powinien przebadać wszystkie rzeczy, które ma w szpitalu, pod tym kątem,  

czyli konkretnie lądowisko. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie analizowała tego na tyle, jeżeli chodzi  

o historię, więc nie zajmie stanowiska, bo nie wie, musiałaby to sprawdzić, 

oczywiście zweryfikuje, w którym momencie się pojawiło zarządzenie i na którym 

etapie była inwestycja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

taki sygnał dla pani dyrektor, żeby zwrócić na to uwagę pracownikom, że jeżeli się 

coś zmienia w przepisach, to powinna być jakaś komórka, która te przepisy śledzi, 

tym bardziej, że to jest dział techniczny, którego to bezpośrednio dotyczy. Dodał,  

że powinno to zaraz przejść do nich i powinna być informacja, czyli obieg informacji.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał,  

czy niedostosowanie lądowiska do tych przepisów, o których tu jest mowa, 

spowoduje, że to lądowisko zostanie wykluczone z użycia. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że mamy okres na dostosowanie się do tych 

zmian, które są zmianami istotnymi, do końca grudnia 2024 r., więc jeżeli nie zmieni 

się stan prawny, a my nic nie zrobimy, to należy w ten sposób to odczytywać. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

jeszcze rok czasu. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że praktyka jest taka, że te terminy często  

są przedłużane. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są przedłużane po apelach podmiotów tworzących, czy dyrekcji szpitala, tak było 

poprzednio. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy pani dyrektor 

jest w stanie powiedzieć orientacyjnie, z jaką częstotliwością było wykorzystywane  

to lądowisko w ostatnim czasie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że myśli, że 1-2 lądowania w miesiącu  

na pewno, czasami częściej, bo mogą oczywiście wzywać też, jeżeli jest dobra 

pogoda, helikopter do transportu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że lotnicze pogotowie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to i tak nie 

ma znaczenia, bo bez lądowiska nie może działać SOR. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że rzeczywiście jest tak, że utrzymanie 

lądowiska pociąga za sobą głównie koszty, ale tak niestety jest, bo również 

podatkowe, dlatego zwrócili się do gminy, bo gmina ma taką możliwość 

sformułowania uchwały, w której zwalnia przedmiotowo, np. w przypadku działalności 

leczniczej, hospitalizacji, czy właśnie lądowiska, bo to są koszty. Nadmieniła, że taki 

podatek od lądowiska to jest 30 tys. zł rocznie, to są też kwoty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że z tego, 

co wie, to burmistrz powiedział, że nie może zwalniać, bo jeszcze koszt nie zaistniał. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie, pan burmistrz odpowiedział  

nie na temat, nie pytała o umorzenie - umorzenie jest rzeczą jasną, że może 

zaistnieć wtedy, kiedy jest zaległość. Zaznaczyła, że na zaległości podatkowe sobie 

nie pozwalają. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że chodziło 

po prostu o zwolnienie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że chodziło o zwolnienie przedmiotowe,  

do którego jak najbardziej Rada Gminy ma prawo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby na ten moment w sprawie spełnienia tych wymogów dotyczących lądowiska, 

śledzić dostępne na rynku środki do dofinansowania, a jeżeli będzie taka możliwość, 

to spróbują z wolnych środków jakiś etap może wykonać - nadmieniając, że nie wie, 

czy pół miliona znajdą w przyszłorocznym budżecie - ten który jest najbardziej 

potrzebny. Dodał, że szczerze mówiąc wolałby to robić ze środków zewnętrznych. 

Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu, po zapoznaniu z prośbą Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc 

finansową w realizacji zadania polegającego na dostosowaniu lądowiska  

do wymogów zawartych w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia z dnia 27.06.2019 r.  

w sprawie szpitalnego oddziału ratunkowego, jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) 

zdecydował, że na ten moment należy śledzić dostępne na rynku zewnętrzne środki 

finansowania. Jeżeli będzie taka możliwości, to Zarząd Powiatu spróbuje z wolnych 

środków budżetowych wykonać jakiś etap, który jest najbardziej potrzebny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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Pkt 7  

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki    

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planowanych zamierzeń inwestycyjnych,  

niezbędnych do zrealizowania w roku 2024 oraz prośba o pomoc w uzyskaniu 

środków finansowych na zrealizowanie przedmiotowych inwestycji. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kwoty 

są tutaj dość znaczące. Dodał, że rozumie, że to, co pani dyrektor wcześniej 

powiedziała, jest to przedstawienie problemów inwestycyjnych, które się pojawiły  

na ten moment, ale prosiłby też o wybranie tych najpilniejszych. Zapytał, czy to są  

te wszystkie najpilniejsze, bo kwota wtedy to będzie około 12 mln zł - kwota, którą 

musieliby wydatkować z budżetu powiatu, to jest kwota nie do zrealizowania na rok 

2024.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tutaj mamy inwestycje na oddziale 

położniczo-ginekologicznym i noworodkowym, wkład własny powiatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak,  

to jest 9,5 mln zł wkładu własnego, bo kosztorys to prawie 30 mln zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tam jest chyba nawet 10,8 mln zł wkładu 

własnego, ale inwestycja jest rozbita na 3 lata. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na 3 lata, ale jest to kwota, którą na przestrzeni lat trzeba wydatkować, a czuje,  

że jak to bywa przy robotach, zawsze wyjdzie więcej, bo się okaże, że coś  

w projekcie jest nie tak, trzeba to zmienić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba też 

pamiętać, ile środków własnych będziemy dokładać do ginekologii. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że liczył, 

że 9,5-10 mln zł trzeba będzie dołożyć i o tym też trzeba pamiętać. Dodał,  

że co prawda umowa jeszcze nie jest podpisana, ale myśli, że z początkiem roku 

taką umowę… 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest decyzja. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział,  

że jest decyzja. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 10,5 mln zł. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że chyba 10,8 mln zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 10,5 mln zł, więc tu jest tych środków zdecydowanie więcej, niż wcześniej podał.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że inwestycją, która przewija się w rozmowach 

z kierownikiem działu technicznego, którą zgłaszają jako pilną i którą próbowali w tym 

roku z jakichś środków zewnętrznych, niestety, to się nie udało, dlatego  

że planowali inwestycję pod te 2 miliony, które szykowali, bo to jest rzeczywiście 

pilna inwestycja, ale ona nie jest szybka do dokonania, więc tutaj jak wiedzieli,  

że wejdą już w okres, kiedy muszą włączyć ogrzewanie i szybkie rozliczenie, to nie 

było mowy, żeby ten projekt w środki zewnętrzne zaplanować. Stwierdziła, że ciężko 

jest jej ocenić. Generalnie kierownik działu technicznego ocenia, że instalację mają 

bardzo przestarzałą i trzeba by o tym myśleć bardzo poważnie, tylko, że to trzeba 

planować na sezon letni, także jest jeszcze taka trudność, nie dość, że kwota 

znacząca, to jeszcze w wybranym okresie roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby decyzja była taka, że Zarząd Powiatu zapoznał się z potrzebami inwestycyjnymi 

w szpitalu. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zapoznał się  

z potrzebami inwestycyjnymi Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że będą 

mieć to na uwadze, zostało to przyjęte na zasadzie informacyjnej, w tej chwili decyzji 

żadnych nie podejmują, ale jeżeli będą gdzieś możliwości sfinansowania jakiegoś 
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zadania, które pani dyrektor tu wymieniła, to Zarząd pewnie się do tego przychyli  

i będzie to wykonywane, ale na ten moment Zarząd postanowił tylko przyjąć  

tę informację i mieć to na uwadze. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że jeszcze co do przyszłego roku, zawsze tak 

ze szpitalem jest, że jest duża niewiadoma, co do poziomu finansowania  

i jak to wszystko będzie wyglądało. Niemniej jednak to, na czym najbardziej  

im na ten moment zależy i o co by prosiła, to właśnie umorzenie tej pożyczki. 

Dlatego, że ta płynność finansowa jest dla nich teraz tematem najważniejszym. 

Przekazała, że rozmawiają również z Bankiem Gospodarstwa Krajowego w tym 

temacie, żeby zamienić zobowiązania krótkoterminowe na długoterminowe,  

w zakresie wymagalnych oczywiście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z  PKO nie wyszło. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, z PKO mają odpowiedź, na ten 

moment, negatywną, opiekun stwierdził, że w przyszłym roku będą się przyglądać  

od nowa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy próba 

podjęcia z BGK na takich samych zasadach jest możliwa. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że szczerze wątpi, dlatego że to byłoby tak, 

że oni sobie tylko pogarszają warunki, nic więcej. Dodała, że myśli, że byłaby 

możliwość karencji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie  

za bardzo rozumie, czym sobie pogarszają, zabezpieczenie mieliby na Narodowy 

Fundusz Zdrowia, nam by się uwolniły środki w wysokości około 4 mln zł, bo tyle 

zabezpieczamy w budżecie, mówiąc ogólnie to jest około 4 mln zł, wtedy te środki 

mamy w budżecie, możemy przeznaczyć, np. na te inwestycje jakąś tam kwotę,  

czy ewentualnie, jeżeli środków zewnętrznych nie będzie, to na lądowisko, żeby 

działał SOR, zabezpieczenie mają. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że zabezpieczenie na umowach też tam było. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy na 

kontrakcie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie na wszystkich, i to, o czym rozmawiają, 

a propos zobowiązań wymagalnych, to też nie rozmawia na temat poręczenia 

powiatu, wskazuje że to jest niemożliwe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z drugiej strony to dziwi się PKO, bo wychodzi do nas z propozycją i nagle  

nie wiadomo, skąd się wycofuje, wszystko akceptuje, a później nagle się wycofuje, 

jakby była tam jakaś przeszkoda. Udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, żeby pani dyrektor 

wysłała skargę na tego pracownika, że złożył propozycję, złożył wniosek  

i przez 3 miesiące nie rozpatrzył wniosku, po czym powiedział, że nie ma zdolności. 

Niech pani dyrektor takie oficjalne pismo wyśle. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to nic nie zmieni. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zmieni. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie, 

wszystko tu wyjaśniali. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że też ma odczucia bardzo negatywne,  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że myśli, że to jest wina tego 

pracownika. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tej chwili 

pracownicy żyją z tego, co sprzedają, więc jemu by najbardziej zależało.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozmawiali jeszcze raz nawet z tą osobą, co ocenia ryzyko i on to wszystko przyjął  

i powiedział, że jeszcze raz to przeanalizuje, bo bał się o finanse powiatu, jakie 

powiat ma możliwości finansowe. Przekazał, że pan skarbnik wyjaśnił i on wraz  

z panem wicestarostą wyjaśnili w sposób klarowny i jasny, że powiat, jeżeli chodzi  

o możliwości zaciągania zobowiązań, ma jeszcze sporo zapasu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jednoosobowo dał 

odpowiedź ten pan, czy jako stanowisko banku. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że dostała ustną informację telefoniczną. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wczoraj też 

dostał ustną informację, pan mówił, że dla niego to byłoby też dobre. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

bo dostałby prowizję. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, chodzi  

o prowizję, jednak „góra” się nie zgodziła, tak ten pan mówił wczoraj.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dla niego, skoro znowu proponuje, żeby od nowego roku zacząć, to jest gdzieś 

blokada odgórna, tak przypuszcza. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, który to jest oddział, gdzie  

to jest, czy centrala w Warszawie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że PKO BP ma centralę w Warszawie,  

ale nie wie, na którym komitecie to odrzucili. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest kwestia, 

czy decyzja była w Warszawie, bo mogła być w regionie gdzieś i nie puszczony dalej 

wniosek, gdzieś został przyblokowany, bo temu panu na pewno zależało na tym, 

żeby to sprzedać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w tym roku, 

dzisiaj jest 22 listopad, wczoraj podpisał i przywiózł umowę, która będzie 

podpisywana jutro przez wojewodę i przez starostów, dotyczącą wyposażenia, 

sprzętu medycznego dla SP ZOZ-u. Zapytał, czy uda nam się to zrealizować  

w tym roku. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy uda się do końca 

roku, żeby rozliczyć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są zapytania, odnośnie sprzętu jest bardzo dużo oferentów, z tego, co przekazali.  
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu zapytała, jaki tam jest okres na rozliczenie. Czy rozliczenie 

nie jest do połowy stycznia? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że być może  

do połowy stycznia, ale wydatki muszą być wykonane w tym roku.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

dużo zapytań tak, że jest zainteresowanie.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że przetarg został ogłoszony, musiałaby 

zapytać, kiedy jest otwarcie i jak z terminami od strony zamówień publicznych,  

bo jeżeli chodzi o kontrahentów, zainteresowanie i te sprzęty, to te zapytania 

świadczą również o tym, że dysponują sprzętem. Dodała, że obawiali się  

o sterylizator, bo to jest też duży sprzęt, ale sprawdzali w firmach, że jest 

dostępność.  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pani 

dyrektor przedstawiła gdzie te zmiany następują, chodzi o sprawę obradowania 

hybrydowego i mailowe wysyłanie powiadomień. Zapytał, czy więcej się nic nie 

zmienia, tylko te dwa punkty. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że jeszcze wczoraj na Radzie Społecznej została 

wprowadzona zmiana, jeden z członków wprowadził w paragrafie 8 ust. 3 dodane 

jest, że na wniosek członka Rady Społecznej protokół może być odczytany. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że nie powinien być za każdym razem 

odczytywany, tylko na wniosek członka Rady. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 1 i 2 paragraf został 

połączony. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że dlatego, że dokumentacja jest cała 

przesyłana, protokół również, na maile i członkowie Rady nie widzą potrzeby, żeby 

odczytywać na spotkaniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że jeszcze chyba te zmiany z Rady Społecznej,  

czy Zarząd przyjmuje. Powiedziała, że dopisek do tego paragrafu 8 ust. 3. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że z tymi 

zmianami. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały ze zmianą, która 

wczoraj dotarła. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1371/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu ze zmianą  

do załącznika projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w przedmiotowej sprawie 

dot. § 8 ust. 3, zaproponowaną przez Radę Społeczną przy SP ZOZ w Wieluniu  

w Uchwale Nr 22/2023 z dnia 17.10.2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o zmianie 

treści Regulaminu Rady Społecznej działającej przy SP ZOZ w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1371/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że podpisali umowę na kolejną karetkę, także 
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do końca przyszłego roku mają czas na kupno z rozliczeniem, ale ogłaszają gdzieś 

na początku roku. 

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w 2024 roku. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy Zarząd akceptuje 

członków Komisji, wskazanych w uchwale. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Wobec tego 

zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1372/23 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1372/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pani sekretarz 

dotarła do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 30 października 2014 r.  

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, rozkładania na raty  

i odraczania terminów płatności należności pieniężnych, mających charakter cywilno-

prawny, przypadających powiatowi wieluńskiemu, lub jego jednostkom podległym. 

Powiedział, że jednym z zapisów jest, że należność pieniężna mająca charakter 

cywilno-prawny, może być umorzona w całości, lub w części, jeżeli jednym  

z punktów jest, bo tutaj są różne punkty: dłużnik zmarł, dłużnik został wykreślony  

z właściwego rejestru, należności nie ściągnięto, punktem 6 jest, zachodzi ważny 

interes dłużnika lub interes publiczny. Dodał, że to jest jedyny punkt, który mógłby 

być brany pod uwagę w przypadku umorzenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że będzie 

to rozpatrywane w dniu 30 listopada. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pytanie jest 

takie, czy pani kierownik ma przedkładać taką uchwałę w ogóle. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jeżeli jest wyjście,  

to nie trzeba.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie, uchwałę 

Zarządu. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, czy jest podstawa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że pani dyrektor  

w tym piśmie powinna wykazać, bo nie wykazała tego, o czym tu jest mowa, 

musiałaby pani kierownik zwrócić się do pani dyrektor z pismem, na podstawie tego 

regulaminu, który przyjęła w 2014 r. Rada Powiatu, żeby wykazała ten ważny interes. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ważny interes 

dłużnika, lub interes publiczny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że tak, żeby to po 

prostu opisała. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma złożyć 

pismo zgodne z uchwałą. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, żeby przesłać pani dyrektor 

uchwałę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, żeby przesłać pani 

dyrektor ten regulamin. 
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Pkt 10 

Rozpatrzenie wniosku Międzygminnego Ludowego Klubu Sportowego  

w Wieluniu o pomoc w częściowym sfinansowaniu zakupu nowego roweru 

szosowego dla zawodniczki Klubu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Zapytał pana 

skarbnika, co o tym sądzi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jego zdanie jest 

takie, że takie rzeczy powinny być sponsorowane przez podmioty prywatne,  

a nie podmioty publiczne, to jest pierwsze jego spostrzeżenie. A druga rzecz, 

chciałby zapytać, bo wybitnych sportowców mamy w Wieluniu sporo i chciałby dać 

tylko Zarządowi do zastanowienia się, czy jeżeli każdy z wybitnych sportowców 

potrzebowałby jakiegokolwiek sprzętu, to czy zgadzaliby się po 16 tys. zł każdemu 

dawać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

by to uregulować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tu nie jest 

napisane, że chcą 16 tys. zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to tylko zakup, żeby się dołożyć do tego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie jest 

wykonanie na promocji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wykonanie  

na promocji nie jest duże, z tym, że te wszelkie oszczędności jakie są, będą 

powodować zmniejszenie wyemitowanych obligacji, więc już teraz od wczoraj szuka 

każdych oszczędności, jakie mogą być w budżecie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oczekuje propozycji, ile można na to przekazać. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to będziemy 

dawać, w formie dotacji dla tej pani. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie, dla 

klubu, bo to nie będzie dla pani, tylko ten rower zostanie w klubie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dla nas to powinna być faktura tylko w jaki sposób. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak jak 

kupowaliśmy kaski i koła.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował jakąś naklejkę  

z powiatem na rowerze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak,  

to jest wiadome. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

naczelnika, czy widzi jakąś możliwość. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to nie pytanie do niego, jeżeli chodzi o zabezpieczenie 

środków. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 5 tys. 

zł. Zapytał, kto jest „za”. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że jeżeli będzie 

możliwość prawna udzielenia takiej pomocy, bo na razie nie widzi takiej możliwości. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jest koniec roku budżetowego, może potraktować sprawę 

jako wniosek w toku i zostawić na nowy rok budżetowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dziękuje za tę propozycję, należy to sprawdzić, trzeba się skontaktować z klubem. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przypomniał,  

że kupowaliśmy ostatnio koła. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za koła były faktury. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tu też będzie 

faktura. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, żeby kupić koła. 

Dodał, że coś, za co będzie faktura. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że faktura może być za wszystko. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował 5 tys. zł  

i powiedział, że trzeba znaleźć rozwiązanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

taką decyzją. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przeznaczeniu kwoty 5 tys. zł, jeśli przepisy prawne na to zezwalają (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Oficyny Artystycznej Astraia  

o dofinansowanie projektu wydania książki pt. „Kościoły drewniane ziemi 

wieluńskiej na tle typów ościennych (do końca XVII wieku)”. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że korzyść jest taka, 

że mamy 50 książek do promocji, z których każda kosztować będzie 100 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem tego wniosku. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby ustalić tylko  

w jakiej formie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby zakupić te książki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na książce 

jest logo. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby odpisać,  

że kupimy 50 książek, tak? 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie w postaci zakupu za kwotę 5 tys. zł  

50 egzemplarzy książki na promocję. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o zakupieniu 50 egzemplarzy książki  pt. „Kościoły drewniane ziemi wieluńskiej  

na tle typów ościennych (do końca XVII wieku)” za kwotę 5 tys. zł (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 12 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie 

nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2024 rok  

i przekazanie do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli. 

  

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dodano tylko dwa 

punkty - pierwszy, że mogą być dofinansowane rzeczy w zakresie realizacji aktualnej 

polityki oświatowej państwa, i drugi, nabycie kwalifikacji do nauczania kolejnego 

przedmiotu, zgodnie z potrzebami szkoły, placówki, bo tego nie było w przepisach. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, to są te priorytety, które musimy określić na każdy rok, 
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one mogą się zmieniać w zależności od potrzeb nauczycieli w poszczególnych 

placówkach. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest jedyna 

zmiana, a kwota wynika z wyliczenia tego 0,8%. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że może tylko zwrócić uwagę na to, że w tym roku mamy 

znacznie większą ilość nauczycieli, którzy chcą podejmować formę doskonalenia  

na poziomie studiów podyplomowych, w stosunku do poprzednich lat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu uchwały i przekazaniem do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2024 rok i przekazał do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli  (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński na 2024 rok i przekazanie do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy może być tak,  

że jeden nauczyciel na dwóch kierunkach dostaje dofinansowanie, czy pozwala  

na to regulamin. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, nie ma ograniczenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu uchwały i przekazaniem do zaopiniowania związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2024 rok i przekazał  

do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy są jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1373/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1373/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1374/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1374/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tutaj 

rzeczywiście, jest więcej zmian, przede wszystkim wprowadzona jest pomoc 

finansowa, praktycznie mówiąc, wszystkich gmin z powiatu wieluńskiego, na dotację 

celową dla Stowarzyszenia „Tacy Sami” na utworzenie Warsztatu Terapii Zajęciowej 

(WTZ). Powiedział, że gmina Wieluń daje 166 200 zł, reszta gmin, Pątnów, Biała, 

Wierzchlas, Ostrówek, Skomlin, Mokrsko, Osjaków, Czarnożyły. Dodał, że jest 

propozycja, żeby ze swoich środków powiatowych, bo 90 tys. zł dają pozostałe 

gminy, oprócz Wielunia, dać 85 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to, o czym 

rozmawiali na poprzednim Zarządzie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że trzyma się tej 

decyzji, że w przyszłym roku nie dołożymy Stowarzyszeniu „Tacy Sami” do remontu 

tego zabytku, czyli Pałacu Taczanowskich.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał, mówiąc,  

że dopóki nie będzie stworzonego regulaminu na ochronę zabytków, to nie możemy 

wydatkować żadnej złotówki, ale Wydział Edukacji nad tym pracuje. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest Dom 

Seniora. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

zabytek i musimy stworzyć regulamin. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na razie 

rozmawiamy o WTZ-cie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

tutaj odnośnie WTZ jest dobrze. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wprowadzamy 

środki z rezerwy subwencji ogólnej 529 tys. zł, drobne dochody jednostek, 

likwidujemy dochód z Polskiego Ładu, 400 tys. zł na OZE w placówkach 

oświatowych, przenosząc te zadania na przyszły rok. Powiedział, że oprócz tych 

dodatkowych środków, zarówno w zmianach w budżecie i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, zostały wprowadzone zadania i dostosowanie budżetu tego roku 2023, 

do projektu budżetu na 2024 r., w Wieloletniej Prognozie na ten rok i w budżecie  

na ten rok, są już zawarte inwestycje, które są spójne z projektem budżetu  
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na przyszły rok. Dodał, że oprócz środków własnych, teraz wprowadzamy środki 

zewnętrzne na Branżowe Centrum Umiejętności w Zespole Szkół Nr 1, na bieżące 

zadania 54 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy umowa już jest 

podpisana.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jest 

podpisana. Dodał, że jeszcze PZD wprowadza 125 tys. zł jako dochód za zajęcie 

pasa drogowego i te pieniądze mają przeznaczyć na zakup kosiarki na wysięgniku. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest na zimę -  

kto tam kosi teraz? Powiedział, że rozumie, że chcemy PZD wyposażyć w zasadzie, 

w środki prawie, że kosmiczne, bo cały czas robimy zakupy dla PZD. Dodał, że teraz 

się mówi, że PZD wypracowało. Zapytał, jak wypracowało, skoro to my zrobiliśmy 

uchwałę o podwyższeniu opłat za zajęcie pasa drogowego, więc nie mówmy, że PZD 

to wypracowało, tylko na rzecz PZD to wpłynęło, więc to nie jest żadne 

wypracowanie. Powiedział, że zatwierdzaliśmy regulamin organizacyjny, było 

mówione, że nie ma dyrektora, że jest jeden kierownik, bo nie ma zastępcy i mamy 

oszczędności, a widzi na pieczątkach, że jest zastępca cały czas, więc  

nie opowiadajmy takich rzeczy i teraz, na zimę kupimy im kosiarkę. Zaznaczył,  

że zdjęli 3 drogi: Nietuszyna – Wieluń-Skrzynno – Ostrówek, Grębień i ul. Olewińska 

w Wierzchlesie, a kupujemy na zimę kosiarkę. Powiedział, że bez przesady. 

Pan Łukasz Dybka– członek Zarządu stwierdził, że w tej chwili są ceny 

niższe, w granicach 15%, jeżeli zakup miałby być w kwietniu, to lepiej teraz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w kwietniu 

cena pójdzie w górę. 

Pan Łukasz Dybka– członek Zarządu powiedział, że co roku jest 5% w górę, 

a w tej chwili sprzedaż stanęła i jest w granicach 15%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że może jeszcze coś 

kupimy. 

Pan Łukasz Dybka– członek Zarządu odpowiedział, że jest „za”. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zdejmijmy jakieś 

inwestycje drogowe i kupmy coś, bo jest teraz taniej. Podkreślił, że nie możemy tak 

przecież robić. Dodał, że pan skarbnik patrzy na 10 tys. zł, a teraz damy 150 tys. zł. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że pozwoli się nie 

zgodzić, dla niego wydatek na kosiarkę jest bardziej sensownym wydatkiem,  

niż kolarki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jeździ  

i to jeździ, i też będzie teraz 15% taniej, bo na wiosnę będą rowery droższe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w kwestii 

wyjaśnienia, ściągnięcia tych inwestycji, to te środki zostały przeniesione na przyszły 

rok, one nie zginęły, zostały przeniesione i one nie wynikają w sumie z tego,  

że nie mamy pieniędzy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że z tego, że nie zostanie zadanie wykonane. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że właśnie, nie wie,  

czy z winy projektanta. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że głównie z winy procedur, ponieważ regionalny dyrektor ochrony środowiska stawia 

takie warunki, z których, jeżeli chodzi o Ostrówek, nie idzie się wywiązać i tu jest 

główny problem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze, cofa to, 

co mówił o drogach w takim razie, jeżeli nie zginęło, ale nadal uważa, że kupno 

kosiarki na zimę, to nie jest dobry pomysł jego zdaniem. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu nadmienił, że jeszcze  

w przypadku budżetu, około 850 tys. zł musimy wprowadzić do budżetów jednostek 

oświatowych, a dodatkowo około 350 tys. zł dotacji musimy zwiększyć na szkoły 

niepubliczne. Dodał, że to są dosyć potężne zmiany i ma nadzieję, że tych środków 

już wystarczy i większych zmian nie będzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,  

nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 1375/23 w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 1375/23 stanowi załącznik do protokołu.  



40 
 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w zasadzie 

doszedł Erasmus i Branżowe Centrum, co jest rozpisane. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że Branżowe 

Centrum Umiejętności też już jest wprowadzone do projektu budżetu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy te duże wzrosty 

tutaj to nie były z tego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z tego, ale to jest na lata przyszłe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w WPF-ie na ten 

rok. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w 2024 

zaczynamy prace. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w projekcie, 

który będziemy robić na następne lata, już to wprowadzimy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś pytania do tego punktu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1376/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 1376/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 18 

Sprawy bieżące. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Dariusza Kowalczyka – dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

Powiedział, że pierwsza sprawa w punkcie pn. „Sprawy bieżące” to Rozpatrzenie 

prośby Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o wrażenie zgody na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

do konkursu na projekty współfinansowane ze środków Funduszu na rzecz 

Sprawiedliwej Transformacji w ramach Priorytetu 9. Fundusze europejskie dla 

Łódzkiego w transformacji, działanie FELD.09.02 Społeczeństwo w transformacji, 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. Poprosił 

pana dyrektora o krótkie omówienie tego projektu.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania do pana dyrektora. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że koszty tu są w wysokości 10 tys. zł netto, takie wejściowe, bez tych 10%. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że dofinansowanie to jest maksymalnie do 90%,  

przy czym 5% to są środki krajowe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 5% 

jest tutaj wkładu własnego. 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że tak, czyli 5% krajowe, a 80 środki. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie, to za mało. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 90%. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że do 90%, przy czym 5% środki krajowe, natomiast tutaj  

po rozmowach z firmą… 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił, że jednak 5% brakuje. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że nie, nie brakuje. Powiedział, że 90%, a nasz 10%, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, aby pan 

dyrektor składał wniosek. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że dobrze tylko już 

widzi, tak jak niedawno była rozmowa, że najpierw trzeba, w przypadku rozmowy  

z przedstawicielami z PZD, najpierw trzeba wyłożyć pieniądze na przygotowanie tego 

wniosku i czekać. Powiedział, że 10 tys. zł, czyli w sumie 12 tys. zł  

to nie jest problem, 124 tys. zł netto, czyli to już będzie chyba 250 tys. zł netto  

w przypadku dwóch wniosków, opłata w przypadku pozytywnej oceny formalno-

merytorycznej projektu i rekomendowaniu przez Zarząd Województwa Łódzkiego  

do dofinansowania za każdy projekt. Pytanie czy to zdanie: pozytywna ocena 

formalno-merytoryczna projektu i rekomendowanie przez Zarząd Województwa 

Łódzkiego do dofinansowania, oznacza, że te pieniądze dostaliśmy i podpisujemy 

umowę o dofinansowaniu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że on też tak to rozumie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że bardzo by chciał, 

żeby pan dyrektor się rzeczywiście dowiedział. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że jest po słowie i tak się umawiali, że jeśli projekt 

zostanie pozytywnie oceniony, dostanie dofinansowanie, wówczas z projektu będzie 

to wynagrodzenie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pozytywna 

ocena formalno-merytoryczna, w niektórych przypadkach nie wiąże się z tym,  

że dostaniemy to dofinansowanie, bo możemy 5 napisać, a później tego 
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dofinansowania nie dostać, bo inni też dobrze napisali, więc chciałby rzeczywiście 

być tego pewnym. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że rozmawiali na ten temat w momencie podpisania  

i przyznania środków. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tu jest napisane, 

że płatne w momencie otrzymania pierwszej transzy. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że kolejne zdanie to doprecyzowuje. Powiedział, że w 100% 

finansowane z projektu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chciał 

dopytać i rozwiać wszelkie wątpliwości, czy to są środki kwalifikowane, w ramach 

otrzymania dofinansowania, możemy te środki na projekt otrzymać. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tu jest zapisane,  

na realizację projektu, w 100% finansowane z projektu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu stwierdził, że z tego wynika,  

że tak. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że płatne, w momencie otrzymania pierwszej transzy,  

na realizację projektu, w 100% finansowane z projektu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy chodzi o to, że w tej 

pierwszej transzy, jeżeli będzie zapisane, że projekt był wart 124 tys. zł, czyli w tym 

projekcie to będzie nam zwrócone i ujęte. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że będzie finansowane z przyznanych środków. Dodał,  

że projekt będzie wart około 4 mln zł każdy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tak, ale chodzi  

o napisanie wniosku. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że tutaj też jest zgoda i nawet po te 5 tys. zł od projektu, 

są skłonni poczekać do momentu rozstrzygnięcia, także w tym momencie Zarząd 

Powiatu, powiat nie kosztuje to złotówki, w momencie przystąpienia  

do dofinansowania. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że panie 

dyrektorze, mówił pan, że ogłoszenie tego konkursu będzie w połowie grudnia, bądź 

pod koniec grudnia. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że 14 lub 28. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wnioski trzeba 

składać do 14 lutego. Zapytał, kiedy pan dyrektor chce podpisać umowę z tą firmą, 

która będzie ten wniosek przygotowywać. Dodał, że nie ukrywa, że podpisanie 

umowy, to jest znowu wieloletnia umowa, jeżeli pan ją podpisze w tym roku,  

a wydatek będzie w przyszłym roku, to od razu zaznacza, że tego się trzeba trzymać. 

Powiedział, że myśli, że podpisując umowę na 124 tys. zł, teoretycznie powinno już 

być zabezpieczone w budżecie, nie mając jeszcze tego dofinansowania. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że posłużyłby się tą klauzulą, która jest w piśmie na Zarząd, 

w takiej formule, że jeśli będzie sukces projektu, wówczas… 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że te 12 tys. zł  

by musiało być zabezpieczone, tylko ma prośbę, bo będzie musiał tę umowę 

podpisać, pan dyrektor z jednej strony, on z drugiej, i bardzo by chciał, żeby  

ta umowa była chociaż podpisana z dniem 2 stycznia, bo te 12 tys. zł możemy 

zwiększyć w projekcie budżetu dla pana dyrektora szkoły na ten cel, ale to by było 

realizowane w przyszłym roku, więc umowa, dobrze by było, gdyby była podpisana  

2 stycznia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przechodzi do końcowej decyzji. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

na złożenie wniosku w ramach działania FELD.09.02 Społeczeństwo w transformacji, 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę  

na  przystąpienie Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do konkursu na 

projekty współfinansowane ze środków Funduszu na rzecz Sprawiedliwej 

Transformacji w ramach Priorytetu 9. Fundusze europejskie dla Łódzkiego  

w transformacji, działanie FELD.09.02 Społeczeństwo w transformacji, programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że ma jeszcze jedną sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będzie na Zarządzie 30 listopada rozpatrywana.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że chciał jeszcze jedną kwestię poruszyć, ponieważ mają 

kłopoty finansowe, jeśli chodzi o płace. Nadmienił, że było takie ustalenie, że ma nie 

pisać już w sprawie wynagrodzeń, braków, dlatego korzystając z obecności pana 

skarbnika. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przerwał i przekazał,  

że zwiększamy środki na płace. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że już 

wszystko jest zwiększone. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że dobrze, to nie było pytania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejną sprawą w punkcie pn. „Sprawy bieżące”, jest Zapoznanie z Wystąpieniem 

Pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 27.10.2023 r.  

z kontroli przeprowadzonej w dniu 27.10.2023 r. w Powiatowym Młodzieżowym 

Domu Kultury i Sportu w Wieluniu w zakresie wydatków finansowych za rok 2022, 

organizacji pracy, warunków lokalowych oraz rekrutacji w roku szkolnym 2021/2022, 

2022/2023 i 2023/2024. Zwrócił się do członków Zarządu, mówiąc, że mają  

to na piśmie i jest tutaj wniosek, aby te zapewnienia, żeby jeszcze raz się zwrócić. 



46 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze by było, 

aby załączyć wcześniejsze pisma, albo fragment wystąpienia osób z Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA) Oddział w Łodzi, całą dokumentację 

dołączyć, że było to już obiecywane.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dołączyłby  

te pisma, które przyszły z GDDKiA, ale w sumie to nasze, że wystąpiliśmy wcześniej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że albo zamieścić  

to w przygotowanym projekcie pisma, czyli jakie były to pisma z ich sygnaturą. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby powołać się  

na te pisma. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że tak, że już 

obiecywali takie rzeczy zrobić. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że mówiąc uczciwie, 

nie wie, czy to coś da, jest po prostu zniesmaczony tą instytucją. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd przyjął projekt pisma, z poprawką, polegającą na uwzględnieniu  

w niniejszym projekcie pisma informacji na temat wcześniej składanych wniosków  

w przedmiotowej sprawie oraz otrzymanej korespondencji z GDDKiA Oddział  

w Łodzi, którą należy załączyć do pisma. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu, biorąc pod uwagę prośbę Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Wieluniu, ujętą w Wystąpieniu Pokontrolnym z dnia 27.10.2023 r. 

dotyczącą ponownego zwrócenia się Zarządu Powiatu w Wieluniu do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi o wybudowanie sygnalizacji 

świetlnej wzbudzanej na przejściu dla pieszych przy Powiatowym Młodzieżowym 

Domu Kultury i Sportu w Wieluniu, przyjął przygotowany projekt pisma skierowany  

do p.o. Dyrektora Oddziału w Łodzi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  

z poprawką, polegającą na uwzględnieniu w niniejszym projekcie pisma informacji  

na temat wcześniej składanych wniosków w przedmiotowej sprawie oraz otrzymanej 

korespondencji z GDDKiA Oddział w Łodzi, którą należy załączyć do pisma.   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Wolne wnioski. 

 

Wniosek złożony przez Pana Łukasza Dybkę – członka Zarządu został ujęty  

w punkcie 4 przyjętego porządku obrad.  

 

 

 

 

Pkt 20 

Zamknięcie CXCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXCIV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


